
Referat fra FAU-møte 6. mai 2024 kl. 1800 på Holviga Skole. 
 
 
Til stede:  
FAU: Tor S. Eide, Svein Atle W. Wilhelmsen, Kristoffer Evensen, Birgitte Utskot, Helga K. 
Hagby, Lina Henriksen og Jan Vidar R. Midtbø. 
 
Andre: Ruth Skåre Grunnøy (rektor).  
 
 
Referent:  
Jan Vidar R. Midtbø 
 
 
Godkjenning av innkalling 
Ingen bemerkninger. 
 
Konklusjon: Godkjent 
 
 
Vedtak rundt prokura for FAU 
Det gis prokura til leder og nestleder av FAU, som ikke er personlig, men følger vervene. 
 
 
Pågående 9A-saker ved Holviga Barneskole 
Rektor Ruth Grunnøy orienternte om antallet pågående 9A-saker ved skolen. 
 
 
Informasjon fra skolen 
Rektor informerte om status ved skolen. 
 
● Skolen er fortsatt innenfor sitt budsjett. 
● Skolen holder på med tilsettinger (årsvikariater). De ansetter også nye miljøveiledere. 
● 13. mai blir det øvetog, som forberedelse til 17. mai. 
● Ny skole: Kommunen jobber med å f 
● å ut anbud før sommeren. 
● Sommeravslutning: Siste mandag før ferie. 
● Det har blitt foreslått å gjøre Åpen Skole, og skoleavslutningen obligatorisk, mot at det 

som normalt ville vært siste skoledag, gjøres til en fridag. Det gjøres slik på Eide og 
Landvik skole. Det vil tilbys ferie-SFO denne dagen. Dette gjelder fra og med skoleåret 
24/25. Skolen ønsker å diskutere dette med FAU. FAU stiller seg nøytrale til dette.  

● Det foreslås å holde SFO stengt på den inneklemte fredagen etter kristi 
himmelfartsdag. Til gjengjeld vil det kun være to planleggingsdager før skolestart i 
august, mot tradisjonelt tre. Dette gjelder også først fra og med skoleåret 24/25. FAU 
stiller seg nøytrale til dette.  



 
 
Status skolebåten Kjell 
Båten er nå på vannet. Det er en gruppe på 4 personer som har sagt seg villig til å drifte 
båten.  
 
 
Status 17. mai 
En del av utstyret til 17. mai er ødelagt på grunn av dårlig lagringsklima. 17. mai komiteen ber 
om midler til å dekke erstatning av utstyret. FAU er positive til dette. 
 
Komiteen føler ellers at de har kontroll på forberedelsene. 
 
 
Erfaring vårdugnad 2024 
Årets dugnad var godt organisert, som resulterte i at veldig mye ble gjort. Mange foreldre var 
positive til at dugnaden var fordelt på to dager. Foreldrene bidro godt med både arbeid og 
kreativitet. Elevene fra 7. klasse, som bidro med pølseutdeling, gjorde en veldig god jobb. Til 
neste år kan det planlegges enda mer på forhånd. 
 
 


